
   Ouderraad  vrije  basisschool  De  Bolster  Neerijse     
  

Verslag  van  de  vergadering.  

Datum:  4  oktober  2011  
  
Aanwezig:  Peter  M.,  Tessa,  Kris,  Rie,  Peter  H.,  Annick,  Bart  VW.,  Michel,  Sebrine,  Klara,  Maud  
Verontschuldigd:  Christophe,  Ria,  Karen,  Fabienne.  
School:Els,  Juf  Anne  (1e  KK)  
  
Goedkeuring  verslag  vorige  vergadering:  

Er  zijn  geen  opmerkingen  op  het  vorige  verslag.  

Feest:  Mosselfeest  op  22  en  23  oktober  2011  

� De  takenlijst  is  ingevuld  en  zal  door  Dominique  aangevuld  en  rondgestuurd  worden.    Ook  aan  
de  ouders  zal  een  oproep  gedaan  worden  om  enkele  uren  te  komen  helpen.  

� Er  is  een  lijst  opgesteld  voor  het  ronddragen  van  de  flyers.    Kris  bezorgt  deze  aan  de  
verschillende  verdelers.  

� De  afgelopen  jaren  is  er  wel  elk  jaar  1  of  2  maal  gevraagd  naar  een  vegetarisch  alternatief.    
Het  feestcomité  zal  dit  bekijken  voor  de  volgende  editie.  

� De  vergunning  voor  het  plaatsen  van  de  straatborden  is  binnen.    De  Juffen  zullen  deze  
borden  klaarmaken.  

� Afvalpreventie:  De  vraag  wordt  gesteld  of  het  mogelijk  is  niet  langer  met  aparte  glazen  
sauspotjes  te  werken  aangezien  dit  een  vervelende  zaak  is  voor  de  afwassers.    Is  het  mogelijk  
om  met  een  knijpfles  te  werken  per  tafel?    Het  feestcommité  zal  dit  bekijken.    Volgende  
opmerkingen  zijn  hier  reeds  gegeven.  

o Knijpflessen  zijn  duurder  dan  een  emmer  en  zorgen  eveneens  voor  vrij  veel  afval  
indien  vergeleken  met  plastic  sauspotjes.  

o Voor  de  mosselsaus  is  het  onmogelijk  te  werken  met  knijpflessen  aangezien  wij  deze  
saus  zelf  klaarmaken.  

Verkeer:  

� Mos  Mobi.    Zoals  geweten  is  het  logo  behaald.    De  formulieren  voor  de  hieraan  gekoppelde  
subsidie  zijn  ingevuld  en  zullen  door  de  school  opgestuurd  worden.  

� Er  is  nog  geen  datum  vastgelegd  voor  het  fietsexamen.  
� Kinderen  onder  de  12  jaar  kunnen  onder  bepaalde  voorwaarden  (  gezin  van  3  kinderen,  e.d.)  

een  buzzy-‐pass  van  de  lijn  krijgen.    Indien  meerder  kinderen  een  dergelijke  pass  hebben  kan  
dit  een  substantiële  kostenreductie  betekenen  voor  de  school.    De  manier  waarop  de  
aanvraag  dient  te  gebeuren  wordt  opgezocht  en  meegedeeld  aan  de  ouders  met  de  vraag  de  
school  op  deze  manier  te  steunen.  

� De  gemeente  zou  dit  jaar  terug  een  dode-‐hoek  infosessie  organiseren  voor  de  kinderen  van  
de  lagere  school.    Meer  info  volgt.  

� Er  is  een  kladversie  opgesteld  van  de  infotekst  betreffende  de  wandelrij.    De  werkgroep  
verkeer  en  de  directie  van  de  school  zullen  deze  evalueren  en  vervolgens  verspreiden.    
Eventueel  zal  dit  opgenomen  worden  in  het  schoolreglement.  

� Zoals  vorige  vergadering  gemeld  zal  de  subsidie  verbonden  aan  het  MOS  logo  gebruikt  
worden  voor  de  aankoop  van  goede  driewielers  voor  de  kleuters  en  nog  wat  educatief  
materiaal  rond  verkeer.    Er  moet  uitgekeken  worden  naar  een  droge,  veilige  stelplaats  voor  
de  nieuwe  fietsjes.  
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Markten:  

� Zoals  vorige  vergadering  gemeld  heeft  de  heemkundige  kring  interesse  voor  het  organiseren  
van  een  tentoonstelling  met  oude  klasfoto’s  tijdens  een  aktiviteit  van  de  school  of  
ouderraad.    Het  voorstel  is  dit  te  laten  samenvallen  met  de  lentemarkt  van  25  maart  2012.    
Rie  bevestigt  het  akkoord  voor  de  tentoonstelling  en  de  datum  aan  Gert  (Heemkundige  
kring).    Er  is  extra  informatie  gevraagd  aan  de  heemkundige  kring.  

o Betreffende  omvang  zou  het  ongeveer  gaan  om  de  gang  en  2  klaslokalen.  
o De  heemkundige  kring  mag,  volgens  hun  statuten,  geen  inkomgeld  vragen.    Alles  

dient  gratis  te  worden  aangeboden.      
� Er  is  nog  geen  datum  gekend  voor  de  kerstmarkt  in  Huldenberg.    Naar  alle  waarschijnlijkheid  

zal  dit  10  december  worden.  

Externe  organisaties:  

� Op  30  oktober  is  het  hulderdebulder.  
� Huldenberg  zal  vanaf  heden  alle  activiteiten  op  het  net  zetten  via  UIT  in  Huldenberg  en  

hieruit  een  rapport  trekken  voor  de  infogids.    Alle  verenigingen  dienen  hun  activiteiten  zelf  
op  te  laden  op  de  site  en  moeten  hiervoor  een  log-‐in  aanvragen.    Deze  procedure  is  niet  
geldig  voor  de  activiteiten  die  in  “Tilt”  dienen  te  verschijnen  of  artikels  voor  de  rest  van  de  
infogids.    De  school  neemt  contact  met  de  gemeente  om  te  vragen  wat  de  procedure  is  voor  
gewone  artikels.  

� De  gemeente  heeft  de  “tijd  zat”  campagne  aangekocht.    Deze  heeft  als  doel  het  
alcoholmisbruik  te  bestrijden,  en  dan  vooral  bij  jongeren.    We  nemen  dit  mee  voor  de  fuif  
van  18  februari.  

� De  jeugdraad  heeft  nog  wat  budget  en  wil  zijn  bekendheid  aanzwengelen.    Ze  wensen  dit  te  
doen  door  een  aantal  vaten  te  schenken  aan  verenigingen  die  deze  op  een  activiteit  gratis  
moeten  uitdelen  met  de  vermelding  dat  dit  een  gift  is  van  de  jeugdraad.    Deze  actie  is  
interessant  voor  de  jeugdwerking,  maar  niet  voor  de  ouderraad,  aangezien  de  activiteiten  
van  de  ouderraad  gericht  zijn  op  sponsoring  van  de  school.  

School:  

� De  school  dankt  de  ouderraad  voor  de  klusjesdag  van  1  oktober.  
� De  school  heeft  de  goedkeuring  gekregen  voor  het  subsidiedossier  van  het  electronische  

schoolbord  dat  ingediend  was  bij  Cera.    Zodra  alle  papierwerk  rond  is,  zal  het  bord  besteld  
worden.  

� Tessa  regelt  voor  het  voorjaar  2012  een  navorming  EHBO  via  KHL.  
� De  gespreksavond  pleegzorg  zal  uitgewerkt  worden  via  de  parochie.  

  

  

Volgende  vergadering  op  dinsdag  22  november  2011  
Agenda  :  voorbereiding  Kerstconcert  op  vrijdag  16  en  zaterdag  17  december  2011.  


